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I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie planów rewitalizacji zabytkowych cmentarzy na stokach Cytadeli  
 
 
 Szanowny Panie Prezydencie,  

 

 

 Poznańska Cytadela służy nie tylko mieszkańcom, ale jest również często odwiedzana przez turystów 

z całej Polski i zagranicy. Jednymi z ciekawszych miejsc na tym obszarze, pod względem historycznym, są 

zabytkowe cmentarze.  

 Niestety, zdaniem mieszkańców, którzy się do mnie zgłosili, stan wspomnianych cmentarzy w 

ostatnich latach uległ pogorszeniu i nie widać przeciwdziałań w tym zakresie ze strony miasta.   

 Z posiadanej przeze mnie wiedzy Wojewoda Wielkopolski porozumiał się z Zarządem Zieleni Miejskiej 

w Poznaniu, że remont cmentarzy na stokach Cytadeli odbędzie się etapami i przekazał środki w postaci 

dotacji na stworzenie generalnego planu renowacji.  

 Niestety, jak zostałem poinformowany przez zainteresowanych problemem mieszkańców, Zarząd 

Zieleni Miejskiej zwrócił do Wojewody Wielkopolskiego dotację ponad 400 tys. zł i nie przygotował projektu 

rewitalizacji wszystkich cmentarzy na Cytadeli w 2023 roku.  

 W związku z powyższym proszę o weryfikację informacji czy Zarząd Zieleni Miejskiej przygotował plan 

rewitalizacji cmentarzy na stokach Cytadeli w zeszłym roku zgodnie z porozumiem z Wojewodą 

Wielkopolskim i czy jest prawdą, że musiał zwrócić na ten cel niewykorzystane ponad 400 tys. zł dotacji? 

Adam Szabelski 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 16 czerwca 2024 r. 
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 Jednocześnie w związku z złym stanem zabytkowych cmentarzy na Cytadeli proszę o podjęcie 

koniecznych działań mających na celu ich ratowanie przed dalszą dewastacją. 

   

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 

 


